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              Zápisnica  
zo zasadnutia výboru ZO SZV Prievidza 

 
 

- termín konania: 28.12.2023 

- miesto konania: Nedožery-Brezany 

- čas: 16,00 hod. 

- prítomní:  

o výbor ZO SZV Prievidza: Ing. Andrea Obertová, Marcel Likavčan, Peter 

Flimel, Ing. Michal Leporis, Ing. Ján Leporis,   Ing. Ľuboš Knapek,  Ing. 

Peter Klopček 

 

o revízna komisia ZO SZV Prievidza: Alfréd Antol, Milan Priehoda 

 

- hostia: ----- 

- ospravedlnení:  

 

o revízna komisia ZO SZV Prievidza: Anton Barta  

 

 

P r o g r a m: 

1. prerokovanie nových žiadostí o členstvo v ZO SZV Prievidza (výber zápisného 

a členského pre nového člena),  

2. stav členskej základne ZO SZV Prievidza k 30.11.2023, 

3. výplata opeľovacej činnosti,  

4. organizačné zabezpečenie prípravy pracovného stretnutia výboru a obvodných 

dôverníkov ZO SZV PD, 

5. liečivo pre rok 2024, 

6. „Zimozelená“, 

7. príprava VČS - hodnotiace obdobie  za rok 2023, 

8. rôzne. 

 

K bodu 1.:   

 Na zasadnutí výboru bola prerokovaná 1 prihláška za člena v ZO SZV 

Prievidza, prihláška bude doručená začiatkom januára. Výbor vyhovel a schválil žiadosť o 

prijatie za nového člena.   
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K bodu 2.: 

Tajomník informoval o našich členoch. Momentálne je 547 evidovaných v CEHZ,  

5230 včelstiev. 

K bodu 3.: 

 K dnešnému dňu ešte neboli pripísané peniaze na účet z opeľovacej činnosti. Predpoklad je, 

že výška bude do 3,90 eur na jedno včelstvo.  

K bodu 4.: 

Stretnutie dôverníkov bude naplánované  v druhej polovici januára.  

K bodu 5.:   

P. Likavčan informoval, že hneď ako bude cenová ponuka na liečivo, tak sa pripravia 

zoznamy pre obvodných dôverníkov a následne sa im rozdajú vytlačené ponukové listy pre 

členov.   

Úloha – ako náhle sa zistí cenová ponuka, urobí sa zoznam liečiv, ktoré budú 

základné pre našu organizáciu.  

Podmienka – dotácia na liečivo bude vyplatená iba tým, ktorí si objednajú liečivo cez 

našu organizáciu, pretože konečný prijímateľ je ZO SZV Prievidza.  

K bodu 6 

Zimozelená – návrh do poručuje  vytvoriť pracovnú skupinu, úlohou ktorej bude  

vypracovať komplexnú analýzu súčasného stavu s jej očakávaným prínosom pre ZO a SZV. 

Správa bude obsahovať všetky relevantné údaje potrebné pre legalizáciu čiernej stavby 

v zmysle platnej legislatívy. Nakoľko ZO má obmedzené finančné zdroje (doposiaľ len z 

výberu členského), okrem iného musí pozornosť prioritne zamerať aj na prípravu dôstojných 

osláv 100. výročia založenia ZO je potrebné preveriť všetky možnosti získania finančných 

zdrojov. Keďže ZO zatiaľ nemá finančné prostriedky na opravu a obnovu, do poručuje   

formou projektu zamerať pozornosť na SZV, resp. získanie sponzorských finančných 

prostriedkov. 

Zimozelená bude jedným z bodov na VČS.  

Úloha – na stretnutí obvodných dôverníkov zistiť žijúcich členov, ktorí by mohli mať 

informácie o Zimozelenej 
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K bodu 7 

Na poslednom zasadnutí nebol prítomný Ing. Klopček, no zistil, že by bola možnosť urobiť 

VČS v Nedožeroch-Brezanoch. Kapacita je cca 200 ľudí,  plne vybavená miestnosť, 

s možnosťou občerstvenia. Ostatné predbežne zjednané priestory bude nutné zrušiť. VČS sa 

bude konať formou konferencie. Zoznamy delegátov prinesú dôverníci na stretnutie 

obvodných dôverníkov. Cena prenájmu za priestory na VČS je 90 eur, upratovanie 90 eur. 

Bude nutné dohodnúť kuchárky – nákup potravín. P. Flimel osloví p. Priehodovú.  

Úloha –  pripraviť tlačivá na účasť delegátov na VČS, zaslať mailom obvodným 

dôverníkom 

Úloha – Ing. Klopček – organizačne zabezpečiť priestory na VČS na termín 2.3.2024 

Úloha – pripraviť všetky správy, ktoré budú prečítané na VČS, každý jednotlivo za svoju 

agendu.  

 K bodu 8. 

- Termín výberu členského je do 31.1.2024, na stretnutí dôverníkov sa otvorí otázka 

platenia členského vopred 

- Návrh na bronzovú plaketu – p. Štefan Hank 

- Predseda informoval, že prioritou je príprava storočnice našej organizácie. Vytvorí sa 

pracovná skupina, ktorá bude po organizačnej stránke zbierať podnety na dôstojné 

oslávenie 100. výročia našej organizácie. Pracovná skupina – 3 ľudia - by mohla byť bola 

tvorená ľuďmi,  mohol by to byť aj historik. Predseda spomenul p. Bizuba, ktorý je 

odborník v tejto oblasti.  

- Termín vytvorenia pracovnej skupiny – výber vhodných ľudí – v druhej polovici januára 

na stretnutí obvodných dôverníkov.  

- Novoprijatým včelárom dať uvítací darček na VČS – zápisník 

- P. Likavčan – návrh na riešenie stretnutia výboru - zabezpečiť priestory, ktoré by boli 

k dispozícii aj ostatným včelárom – ako stacionár cca raz za dva týždne 

- Úloha – na stretnutí dôverníkov - Motivácia za získanie 2% z daní – osloviť dôverníkov, 

aby predložili návrhy 

Predseda poďakoval prítomným a stretnutie ukončil. 

 

Zapísali: Ing. Andrea Obertová    

V Nedožery-Brezany, dňa 28.12. 2023 


